

Protokoll för UNF Kronoberg 18/2 2019

Närvarande: Mina Karlsson, Jennie Rydén, Emil Johansson, Simon Pettersson och Sara Johansson

Plats: Blådingevägen 16, lägenhet 1004

1. Öppnande av mötet

Jennie öppnar mötet.

2. Fastställande av föredragningslistan

Mötet beslutar

ATT fastställa föredragningslistan.

3. Lägesrunda

Vi går en lägesrunda. Sara har klippt sig och haft bokcirkel och sen cyklat supersnabbt. Mina har kattvaktat och börjat tentaplugga. Jennies läge är under kontroll. Hon har idag skrivit tenta, det var pissåthelvetetråkigt men känner sig nu optimistisk. Simon har gjort något med sin dator igår: raderat, formaterat eller uppgraderat den, det är lite oklart. Han är i vilket fall som helst väldigt nöjd. Emil borde plugga för han har lista (tenta?) på entreprenörskap på onsdag klockan 9 och behöver 24 rätt. Ingen är superledsen så det är bra.

4. Föregående protokoll/Wunderlist

Johansson den äldre går igenom föregående Wunderlist med oss.

Mötet beslutar

ATT lägga föregående protokoll till handlingarna.

5. Val av

a. Protokolljusterare

Simon offerar sig som protokolljusterare. Emil nominerar sig själv som protokolljusterare. Emil drar senare tillbaka sin nominering.

Mötet beslutar

ATT välja Simon till protokolljusterare.

b. Uppdragsloggsförare

Sara föreslår sig själv till uppdragsloggsförare.

Mötet beslutar

ATT välja Sara till uppdragsloggsförare.

c. Parkeringsvakt

Jennie offerar Emil till parkeringsvakt.

Mötet beslutar

ATT välja Emil till lapplisa.

6. Ekonomi

Emil konstaterar att vi spenderade pengar i Uppsala, men han skojar. DK-nätverket var kul. 2018 är nästan klart, men vi inväntar några fler fakturor. Det mesta andra är klart och revisorerna ska snart kontaktas. Simon är hjärtekrossad för fonderna har gått ner. Vi vill att föreningarna ska hantera sin bokföring själva nästa år men att vi kan ha hand om pengarna åt dem.

Vi har fått in en ansökan angående Lådrelease genom Krånkan pröjsar.

Mötet beslutar

ATT bifalla ansökan.

7. Verksamhetsutvecklare

Vi har anställt en verksamhetsutvecklare. Linete Roque Andersson börjar jobba den 4 mars med introduktion på kansliet. Hon jobbar sin första dag i Kronoberg den 8 eller 11 mars. Vi har DS-möte den 11 mars, förhoppningsvis kan hon vara med på det.

8. Arbetsplan/årsplan

Februari: Nyhetsbrev står med men vi avvaktar med det.

Mars: FSS är i full planering, se rapport. Det är kongressförfest och vi har två taggade medlemmar från 38an anmälda.

April: Vi ska fira valborg, kanske ska Linete arbeta med detta. Testa utbudet ska vi göra, detta bör utföras av en förening. Vi senarelägger beslut om detta.

9. Rapporter

a. FSS med Jönköping

b. Lådrelease

c. UNF RTG

d. Tillsvidare - FÅM

Mötet beslutar

ATT notera alla rapporter.

10. Avslutning

Jennie berättar att denna DS kommer upphöra att finnas snart, och vi alla blir chockade. Hon skulle vilja ha en avslutning innan dess. Vi andra håller med.

Mötet beslutar

ATT vi har avslutning den 22 mars.

11. Bekräftelse av medlemmar

Vi har inte så många bekräftande medlemmar som förra året (än). Frågan är hur vi får fler att bekräfta. Skicka ut faktura med medlemsavgifter i alla fall.

12. Motion till kongressen

Mina vill att vi ska gå ihop och skriva motioner till kongressen. DS är pepp. Deadline är i typ april någon gång. Frågan är om ombudsdelegationsträffen ska lägga det som förslag istället.

Mötet beslutar

ATT ombudsdelegationsträffen får lägga förslag istället.

13. "Något kul"

Jennie och Mina presenterar sin idé. DS är pepp!

Mötet beslutar

ATT Jennie och Mina får mandat på att börja köpa in saker till leklådan och ca 100 goodie bags.

14. Ombud till kongressen

Vi undrar hur det går för valberedningen och får en uppdatering av Patrik genom Emil.

15. Parkeringskort

Vi kanske bör skapa nya parkeringskort eftersom det är nytt år nu!

Mötet beslutar

ATT tillfråga Emma om detta.

16. DÅM-handlingar

Vi pratar om hur det går med förberedelserna inför DÅM. Det ser rätt bra ut. Vi går igenom handlingarna som är inskickade.

Mötet beslutar

ATT anta alla DÅM-handlingar utom budgeten som sker vid ett senare tillfälle.

17. Övrigt

a. Föreningsmatch med Lakers

Den 5 mars har Lakers föreningsmatch där föreningar får ställa upp med montrar och värva medlemmar. Vi vill vara där och visa upp oss!

b. Junisledare på kongressen med UNF

Jennie ska informera teaterledarna om kongressen med UNF.

18. Nästa möte

Nästa möte är den 11/3 17:00 i Jennies nya lägenhet. Mina är fikaansvarig.

19. Avslutande av mötet

Jennie avslutar mötet.

Mötesordförande
Jennie Rydén

Mötessekreterare
Mina Karlsson

Protokolljusterare
Simon Pettersson

Övriga uttalanden under mötet:

Jennie: Hur får vi fler att bekräfta mig som människa?

Emil: Hur känns det att INTE ha ansvarsfrihet efter ett årsmöte? *tystnad*

Jennie: Då ställer vi en ökning av 165 medlemmar mot avslag! *röstningen gav lika* Emil: Om det blir lika nästa gång blir det inget mål alls angående medlemsökning i arbetsplanen.

Jennie: Emil, det är din punkt, take it away! Emil: What the fuck var det?? Sara: Jaa, det var ju bara tre timmar sen!

Emil: För i så fall går ni in på vaxjolakers.se slash föreningskväll.... Jennie: Sa du slush???